



## Subject: Dress Code for Students - REMINDER

Dear Parents,

Greetings from Dubai International Private School – Garhoud.

Kindly, read below the school policy on “**Dress Code for Students**”. This is a gentle reminder of the same standard policy and procedures in this regard as included in the KHDA Parent-School Contract. This circular includes the policy which is part of the comprehensive policy titled “Behavior for Learning Policy”-version of September 2018 and which was reviewed in June 2019 by Heads of Sections and Students’ Support Committee.

Abiding by this policy ensures the smooth pacing of the day-to-day Teaching and Learning processes at DIS-G and guarantees highest levels of student’s safety at all times. We thank you in advance for your continues cooperation and super support.

N.B. Please, note that the policy has been audited for syntax and structure only without making any changes to its content.

### Uniform Guidelines:

All students are expected to be responsible for their dress code and grooming by avoiding extremes and manifesting self-discipline with regards to the following regulations. Cooperation of parents is expected and appreciated. It is the responsibility of each students to use good judgement in his/her appearance and consider cleanliness a basic consideration.

### Girls Section:

The following items of clothing are authorized and mandatory for DIS-G students:

- Grey long skirt. Only grades 4 and 5 girls can wear knee length skirts
- Long gym trousers (Only when a PE is scheduled)
- Grades 4 to 6 can wear PE shorts in and out of the playing areas
- Grey striped blouse. Sleeves must not be rolled up
- School jacket with DIS-G logo
- Only Grade 12 students are entitled to wear approved senior jackets
- No hooded sweaters

## الموضوع: نظام اللباس المدرسي للطلاب - تذكير

حضرة أولياء الأمور الكرام،

تتمنى عودًا حميدًا" لطلبتنا وعوائلهم الكرام.

يرجى من حضراتكم قراءة سياسة المدرسة أدناه حول " نظام اللباس المدرسي للطلاب ". هذا تذكير لنفس السياسة والإجراءات الخاصة بهذا الصدد وكما هو مدرج ومذكور في عقد ولي الأمر والمدرسة. يتضمن هذا التعميم السياسة التي تعد جزءًا من السياسة الشاملة بعنوان " سياسة السلوك من أجل التعلّم " - نموذج سبتمبر 2018 والذي تمت مراجعته في يونيو 2019 من قبل رؤساء الأقسام ولجنة دعم الطلبة.

إن الالتزام بهذه السياسة يضمن سرعة وسلاسة سير عملية التعليم والتعلّم اليومية في مدرسة دبي الدولية - القرهود. نشكركم مقدمًا على تعاونكم المستمر ودعمكم لنا.

ملحوظة: يرجى ملاحظة أن السياسة قد تم تدقيقها لغويًا فقط دون إجراء أي تغييرات على محتواها

### نظام اللباس المدرسي للطلاب:

يتوقع من جميع الطلبة أن يتحلوا بالمسؤولية فيما يتعلق بلباسهم و هيئتهم بما يضمن ابتعادهم عن اللباس غير المقبول وقصات الشعر الغريبة وغير المقبولة. تعوّل المدرسة على راحة عقل طلبتها ومساعدة الأهل حتى يبدو طلبتنا بالمظهر اللائق والمطلوب.

### قسم البنات:

يسمح باستعمال الأدوات و الاغراض التالية :

- التنورة الرمادية الطويلة. يسمح لطلبة صفوف 4,5 فقط بارتداء التنانير القصيرة للركبة
- الملابس الرياضية ( فقط عندما يكون لدى الطلبة حصّة رياضة مسجلة في الجدول)
- يسمح لطلبة الصفوف 4-6 بارتداء شورت الرياضة داخل و خارج وقت حصّة الرياضة
- الجاكيت المدرسي المحتوي على شعار المدرسة .
- يسمح لطلبات الصف الثاني عشر فقط بارتداء الجاكيت الخاص بالطلبة الخريجين



#UAESO  
#Only\_at\_Dubai\_International\_Private\_School\_Garhoud  
#Dubai\_Together\_Again  
DIPS-Together



**DIS-TINCTIVE DIS-G #76**

Academic Year 2021-2022  
Dubai - Saturday 25/09/2021



Page 2 of 2

**Prohibited Dress Items Include:**

- Bandanas, extremes in hair styles or hair colors
- Sunglasses, nose rings, visible body piercing and excessive or inappropriate jewelry
- Excessive and inappropriate makeup, inappropriate tattoos, colored nail varnish, and fake nails
- Indecent clothing of any kind on school campus at any event
- Any clothing, jewellery, or accessories that constitute a health or safety hazard
- More than one stud earrings in the lower lobe of each ear is not permitted

**Boys Section:**

- Grey trousers and school shirt
- School jacket with DIS-G logo
- PE uniform to be worn only when a PE class is scheduled
- Only Grade 12 students are allowed to wear approved senior jackets
- No hooded sweaters

Thank you for your attention.

Kind Regards,

**DIS-G Leadership Team**

**الإدوات و الملابس الممنوعة:**

- الجاكيتات و القمصان المحتوية على قبعة
- قصات الشعر الغربية و غير المقبولة
- النظارات الشمسية، حلق الأنف، الثقوب الزائدة عن و غير المناسبة
- الجواهرات و مشغولات الحلي و الاكسسوارات التي يمكن أن تسبب مخاطر صحية أو تشكل خطراً عند ارتدائها
- المكياج غير الملائم و الوشوم و طلاء الأظافر و الأظافر المركبة
- اللباس غير المحتشم أثناء التواجد في حرم المدرسة و ضمن أي نشاط
- يمنع وجود أكثر من ثقب واحد في كل أذن

**قسم البنين:**

على الطلبة الالتزام بما يلي:

- لبس البنطلون الرمادي و القميص المدرسي
- لبس جاكيت المدرسة المحتوي على شعار المدرسة
- ملابس الرياضة تلبس فقط في اليوم الذي يكون عند الطلاب حصة رياضة
- يسمح لطلبة الصف 12 فقط بارتداء الجاكيت الخاص بالطلبة الخريجين
- تمنع الجاكيتات و القمصان المحتوية على قبعة

وتفضلوا بقبول فائق الشكر والاحترام،

أفضل التحيات.

**فريق القيادة المدرسية**

**DIS-G communicates via: School Website, D6 School Communicator, E-mails, SMS (for urgent matters), Social Media Platforms, and Whatsapp via 056-6669905**

**Follow us on Instagram, Facebook, and Twitter on the address: DIS\_Garhoud\_Official**

**DIS-G Motto: Reaching the best potential of every learner in an inclusive, international environment**

**DIS Vision:** DIS, in partnership with parents and community, strives to prepare every student to be digitally literate, a lifelong learner, and a productive citizen.

**DIS Mission:** DIS is committed to provide education following international standards yet adhering to local values and traditions.